
  

 

 

Motion om hushållsnära avfallshantering 

Borlänge kommun var tidigt ute med att inför särskild hantering av kompostbehållare. I takt 
med att kraven skärps på samhällsaktörerna så har antalet återvinningsfraktioner ökat. Detta 
har lett till att återvinningstationer etablerats. Ett producentansvar har införts och ett ansvar 
att återvinna förpackningar. Detta system har dock ett flertal nackdelar. Stationerna tenderar 
att vara väldigt nedskräpade med material som inte hör hemma där. Saker som ska köras till 
Fågelmyra dumpas på förpackningsinsamlingen. Det skapar en miljö som vare sig är trevlig 

eller upplevs som trygg.  

En översyn av systemet pågår på nationell nivå. En rad kommuner har dock gått före och 
tagit egna initiativ till att underlätta för medborgarna att sortera avfallet hemma istället. De 
system som finns är flerfackstunnor där olika avfall läggs i olika lådor i samma tunna. Ett 
annat system som finns är att olika avfall sorteras i olika påsar med olika färger beroende på 

vad som ska slängas.  

Därför ser vi moderater ett behov av att göra det enkelt att bli av med avfallet. Alla har inte 
tillgång till bil för att kunna köra bort sitt avfall.  Vi moderater tror även att vi behöver ändra 

sättet att hantera avfallet för att kunna öka andelen avfall som återvinns.   

Mot bakgrund av ovanstående yrkar Moderaternas fullmäktigegrupp  

 att Borlänge kommun och Borlänge energi utreder ett nytt sätt att hantera avfall som 
är mindre bilberoende och leder till att vi kan källsortera mer hemma till en rimlig 
kostnad för hushållen. 

 att Borlänge kommun och Borlänge energi utreder ett mer centrumnära alternativ till 

Fågelmyra där större avfall kan lämnas. 

Ulrik Bergman (M) 

På fullmäktigegruppens vägnar 
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